

BAYFRESH

Ready-to-use, long lasting, maintenance-free, vaporization-free odor control.

جاهز للاستخدام، يدوم طويلاً، لا يحتاج للصيانة، سيطرة على الروائح من دون الحاجة للرش.



COMPOSITION:

Perfume, Soap

التركيبية والمحتويات:

SIDE EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS: CAUTION: KEEP AWAY FROM FOOD PRODUCTS.

Wash splashes with cold water. If concentrated disinfectant is accidentally swallowed, administer an emetic and seek medical advice immediately. If inhaled for a long period of time, can cause nausea; keep ventilated.

WHERE TO USE: Use in area where there is circulation: toilets, lobbies, corridors, passages.

HOW TO USE: dispose Bayfresh in its dispenser where it can be near the ventilation and/or hidden from the eyesight. Bayfresh needs to be unwrapped from its seal. The pores of the dispensers will make the air circulate through it and will give a pleasant odor in the room. This odor will kill the bad ones present previously.

WHY TO USE: Bayfresh has 2 odors, very gentle on the smell. It replaces the bad odor with a good one. Bayfresh has a natural origin and not an oily one. It keeps on giving good air all time long. No need for vaporized machinery, daily/weekly maintenance and battery replacement. This product can be removed from eyesight and will keep on giving a good odor without annoying the passer-by from any oil residues vaporized on them.

PROPERTY: Ready-to-use, long lasting, maintenance-free, vaporization-free odor control.

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة: غسل البقع واللطخات بالماء البارد. في حال ابتلاع المنتج المركز، إعطاء دواء مقيئ واستشارة الطبيب حالاً. في حال تنشق المنتج لمدة طويلة، يمكن أن يسبب الغثيان؛ التهوية باستمرار.

أماكن الاستعمال: في الأماكن حيث الحركة كثيفة: المراحيض والردهات والأروقة والممرات.

كيفية الاستعمال: وضع المنتج في الموزع الأوتوماتيكي الخاص به قرب التهوية و/أو بعيداً عن الأنظار. يجب إخراج المنتج من غلافه. تتيح مسام الموزع للهواء بالعبور مما يخلف رائحة جميلة ويزيل الروائح الكريهة التي تكون في المكان.

أسباب الاستعمال: يأتي المنتج برائحتين ناعمتين. يستبدل الروائح الكريهة بعطر جميل. المنتج مصنوع من مواد طبيعية غير زيتية. يعطي عطر جميل باستمرار. لا يحتاج لتجهيزات للرش ولا لصيانة يومية / أسبوعية أو لاستبدال البطارية. يمكن وضع المنتج بعيداً عن الأنظار ويستمر بإعطاء عطر جميل من دون إزعاج المارة برواسب زيتية يتم رشها عليهم.

خصائص المنتج: جاهز للاستخدام، يدوم طويلاً، لا يحتاج للصيانة، سيطرة على الروائح من دون الحاجة للرش

Available in: 454 grams.

متوفر في: ٤٥٤ غرام

صديق للبيئة | قابل للتحلل | خال من الفوسفات

Environmental Friendly | Biodegradable | Phosphate free